



【借款报销单】

团号:

会议日期: 6.4-6.9

序号	项目	借款			还款			项目明细	还发票要求
		金额	数量	借款金额	发票金额	其他金额	还款金额		
1	活动交通	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		可用项目: 租车费、大交通、过路费、过桥费、加油费 (仅试驾活动可用, 且只可使用活动当时当地的加油票)
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
	活动交通合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
2	媒体费用	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		仅可使用公司规定项目的发票, 其余均不可用。需提供签到表及收据。
					0.00	0.00	0.00		
	媒体费用合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
3	客户使用费用	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		需有客户邮件确认, 并抄送合规部。
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
	客户使用费用合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
4	活动餐费	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		需提供刷卡联、菜单 (小票)
					0.00	0.00	0.00		
	活动餐费合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
5	现地采买费用	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		尽量提供可用的原始发票, 发票项目不可用的, 且开票需要加收税点的可以不提供原始发票。网上交易均需提供交易截图。
					0.00	0.00	0.00		
	现地采买费用合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
6	第三方人工工资	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		司机、导游不得直接付款, 要使用地接间接付款身份证复印件, 收据, 签字即可, 每人超过800元/人, 需要补票或交个人所得税。
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
	第三方人工工资合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
7	制作费	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
	制作费合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
8	安全相关	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		药品500元/团以下可用
					0.00	0.00	0.00		
	安全相关费用合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
9	境外	0.00		0.00	0.00	0.00	0.00		离境税、落地签签证、小费, 写清名单, 提供收据并补票或交税
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
	境外费用合计	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00		
10	其他	0.00		0.00	20,435.55	0.00	20,435.55	住宿费	
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
					0.00	0.00	0.00		
	其他费用合计	0.00	0.00	0.00	20,435.55	0.00	20,435.55		
	合计	0.00	0.00	0.00	20,435.55	0.00	20,435.55		

借款金额合计	报销金额	发票报销金额	其他发票报销金额	差额
0.00	20,435.55	20,435.55	0.00	-20435.55

报销人:

总监:

合规:

财务:



Holiday Inn

Холидей Инн Москва Суцевский

129272, Россия, Москва, ул. Суцевский Вал д. 74

Тел. +7 495 7836505, Факс +7 4952258281

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

e-mail: reservations@hi-mole.ru

Кому: **Booking.Com**

Тема: Подтверждение бронирования

Москва, 03-06-17

Уважаемый/ая Luo Yu,

Благодарим Вас за выбор гостиницы Холидей Инн Москва Суцевский.

Мы рады подтвердить следующее бронирование:

Имя гостя	Кол-во человек:	Дата заезда:	Кол-во ночей:	Дата выезда:	Средняя стоимость:	Итого (без НДС):	№ бронирования:
Luo Yu	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150117

Указанная стоимость в сутки не включает НДС 18%

Итого, общая стоимость проживания, включая НДС 18%, составит: 41984.4 RUB

Метод оплаты: Гость / Кредитная карта

Тип номера: Стандартный номер

Завтрак "Шведский стол" в ресторане "Fleur Cafe" включен в стоимость номера.

Оплата должна быть произведена наличными, в Рублях, или кредитной картой при заезде.

К оплате принимаются карты основных платежных систем (кроме карт "электронного использования")

Данное бронирование гарантировано кредитной картой No *****6474 XX/XX.

Аннулировать бронирование Вы можете до 4 часов дня заезда, в противном случае, за несвоевременное аннулирование бронирования взимается плата в размере стоимости суток проживания с НДС.

Обращаем Ваше внимание, что в случае изменения дат проживания цена может измениться.

Встреча в аэропорту возможна по запросу. Стоимость составляет от 2000 рублей.

Время заезда - 14:00, расчетный час - 12:00 .

За визовой поддержкой, пожалуйста, обращайтесь в отдел бронирования, либо Вы можете загрузить форму на официальном сайте: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Ранний заезд:

До 6:00 - 100% стоимости номера с НДС

После 6:00 - 50% стоимости номера с НДС

Поздний выезд:

До 18:00 - 50% стоимости номера с НДС

После 18:00 - 100% стоимости номера с НДС

Ранний заезд/Поздний выезд зависит от наличия свободных номеров и не гарантирован.

Мы очень благодарны за Ваше бронирование и будем рады видеть Вас/Вашего гостя в отеле Холидей Инн Москва Суцевский.

С уважением,

Отдел бронирования

Холидей Инн Москва Суцевский.



Holiday Inn

Holiday Inn Moscow Suschevsky

129272, 74 Suschevsky Val, Moscow, Russia

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

Tel +7 495 7836505, Fax +7 495 2258281

e-mail: reservations@hi-mole.ru

TO: **Booking.Com**

SUBJECT: Reservation confirmation

Moscow, 03-JUN-2017

Dear Luo Yu,

Thank you for your interest in Holiday Inn Moscow Suschevsky. We have pleasure in confirming the following reservation:

Guest Name	Adults:	Arrival Date:	Nights:	Departure Date:	Avg. Rate:	Total (excl VAT):	Conf. N.:
Luo Yu	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150117

The above mentioned rate excluding VAT 18%

Total amount for accommodation (inclusive of VAT 18%): 41984.4 RUB

Payment method: by guest / by Credit Card

Room Type: One Double Bed Non-Smoking

International breakfast buffet, served in our restaurant "Fleur Cafe" is Included in the room rate.

Payment must be made in Rubles in cash (upon check in) or by Credit Card.

All major credit cards are accepted (except for electronic use cards).

This reservation is GUARANTEED with your Credit Card - No *****6474 with exp. date XX/XX.

The reservation can be cancelled until 16:00 hour's local time on arrival date. Failing to cancel your reservation on time will result in one night accommodation fee with tax. Please note that a change in the dates of stay of your reservation may result in a rate change.

Airport pick up is available upon request. Price is from 2000 RUB.

Check-in time is 14:00. Check-out time is 12:00 Noon.

Please, contact reservation department for visa support service or you can download visa application form on official website: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Early check-in:

Till 6 am – 100% of room cost with taxes.

After 6 am – 50% of room cost with taxes.

Late check-out:

Till 6 pm – 50% room cost with taxes.

After 6 pm – 100% room cost with taxes.

Early check-in/Late check-out based on room availability and not guaranteed.

We thank you for the above mentioned reservation and look forward to welcoming you and/or your guest in Holiday Inn Moscow Suschevsky.

Kind regards,
Reservation department

Holiday Inn Moscow Suschevsky



Holiday Inn

Холидей Инн Москва Суцевский

129272, Россия, Москва, ул. Суцевский Вал д. 74

Тел. +7 495 7836505, Факс +7 4952258281

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

e-mail: reservations@hi-mole.ru

Кому: **He Wei**

Тема: Подтверждение бронирования

Москва, 03-06-17

Уважаемый/ая He Wei,

Благодарим Вас за выбор гостиницы Холидей Инн Москва Суцевский.

Мы рады подтвердить следующее бронирование:

Имя гостя	Кол-во человек:	Дата заезда:	Кол-во ночей:	Дата выезда:	Средняя стоимость:	Итого (без НДС):	№ бронирования:
He Wei	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150115

Указанная стоимость в сутки не включает НДС 18%

Итого, общая стоимость проживания, включая НДС 18%, составит: 41984.4 RUB

Метод оплаты: Гость / Кредитная карта

Тип номера: Стандартный номер

Завтрак "Шведский стол" в ресторане "Fleur Cafe" включен в стоимость номера.

Оплата должна быть произведена наличными, в рублях, или кредитной картой при заезде.

К оплате принимаются карты основных платежных систем (кроме карт "электронного использования")

Данное бронирование гарантировано кредитной картой No *****6474 XX/XX.

Аннулировать бронирование Вы можете до 4 часов дня заезда, в противном случае, за несвоевременное аннулирование бронирования взимается плата в размере стоимости суток проживания с НДС.

Обращаем Ваше внимание, что в случае изменения дат проживания цена может измениться.

Встреча в аэропорту возможна по запросу. Стоимость составляет от 2000 рублей.

Время заезда - 14:00, расчетный час - 12:00 .

За визовой поддержкой, пожалуйста, обращайтесь в отдел бронирования, либо Вы можете загрузить форму на официальном сайте: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Ранний заезд:

До 6:00 - 100% стоимости номера с НДС

После 6:00 - 50% стоимости номера с НДС

Поздний выезд:

До 18:00 - 50% стоимости номера с НДС

После 18:00 - 100% стоимости номера с НДС

Ранний заезд/Поздний выезд зависит от наличия свободных номеров и не гарантирован.

Мы очень благодарны за Ваше бронирование и будем рады видеть Вас/Вашего гостя в отеле Холидей Инн Москва Суцевский.

С уважением,

Отдел бронирования

Холидей Инн Москва Суцевский.



Holiday Inn

Holiday Inn Moscow Suschevsky

129272, 74 Suschevsky Val, Moscow, Russia

Tel +7 495 7836505, Fax +7 495 2258281

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

e-mail: reservations@hi-mole.ru

TO: He Wei

SUBJECT: Reservation confirmation

Moscow, 03-JUN-2017

Dear He Wei,

Thank you for your interest in Holiday Inn Moscow Suschevsky. We have pleasure in confirming the following reservation:

Guest Name	Adults:	Arrival Date:	Nights:	Departure Date:	Avg. Rate:	Total (excl VAT):	Conf. N.:
He Wei	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150115

The above mentioned rate excluding VAT 18%

Total amount for accommodation (inclusive of VAT 18%): 41984.4 RUB

Payment method: by guest / by Credit Card

Room Type: One Double Bed Non-Smoking

International breakfast buffet, served in our restaurant "Fleur Cafe" is Included in the room rate.

Payment must be made in Rubles in cash (upon check in) or by Credit Card.

All major credit cards are accepted (except for electronic use cards).

This reservation is GUARANTEED with your Credit Card - No *****6474 with exp. date XX/XX.

The reservation can be cancelled until 16:00 hour's local time on arrival date. Failing to cancel your reservation on time will result in one night accommodation fee with tax. Please note that a change in the dates of stay of your reservation may result in a rate change.

Airport pick up is available upon request. Price is from 2000 RUB.

Check-in time is 14:00. Check-out time is 12:00 Noon.

Please, contact reservation department for visa support service or you can download visa application form on official website: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Early check-in:

Till 6 am – 100% of room cost with taxes.

After 6 am – 50% of room cost with taxes.

Late check-out:

Till 6 pm – 50% room cost with taxes.

After 6 pm – 100% room cost with taxes.

Early check-in/Late check-out based on room availability and not guaranteed.

We thank you for the above mentioned reservation and look forward to welcoming you and/or your guest in Holiday Inn Moscow Suschevsky.

Kind regards,
Reservation department

Holiday Inn Moscow Suschevsky



Holiday Inn

Холидей Инн Москва Суцевский

129272, Россия, Москва, ул. Суцевский Вал д. 74

Тел. +7 495 7836505, Факс +7 4952258281

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

e-mail: reservations@hi-mole.ru

Кому: **Booking.Com**

Тема: **Подтверждение бронирования**

Москва, 03-06-17

Уважаемый/ая Yan Guoqing,

Благодарим Вас за выбор гостиницы Холидей Инн Москва Суцевский.

Мы рады подтвердить следующее бронирование:

Имя гостя	Кол-во человек:	Дата заезда:	Кол-во ночей:	Дата выезда:	Средняя стоимость:	Итого (без НДС):	№ брони-рования:
Yan Guoqing	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150116

Указанная стоимость в сутки не включает НДС 18%

Итого, общая стоимость проживания, включая НДС 18%, составит: 41984.4 RUB

Метод оплаты: Гость / Кредитная карта

Тип номера: Стандартный номер

Завтрак "Шведский стол" в ресторане "Fleur Cafe" включен в стоимость номера.

Оплата должна быть произведена наличными, в рублях, или кредитной картой при заезде.

К оплате принимаются карты основных платежных систем (кроме карт "электронного использования")

Данное бронирование гарантировано кредитной картой No *****6474 XX/XX.

Аннулировать бронирование Вы можете до 4 часов дня заезда, в противном случае, за несвоевременное аннулирование бронирования взимается плата в размере стоимости суток проживания с НДС.

Обращаем Ваше внимание, что в случае изменения дат проживания цена может измениться.

Встреча в аэропорту возможна по запросу. Стоимость составляет от 2000 рублей.

Время заезда - 14:00, расчетный час - 12:00.

За визовой поддержкой, пожалуйста, обращайтесь в отдел бронирования, либо Вы можете загрузить форму на официальном сайте: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Ранний заезд:

До 6:00 - 100% стоимости номера с НДС

После 6:00 - 50% стоимости номера с НДС

Поздний выезд:

До 18:00 - 50% стоимости номера с НДС

После 18:00 - 100% стоимости номера с НДС

Ранний заезд/Поздний выезд зависит от наличия свободных номеров и не гарантирован.

Мы очень благодарны за Ваше бронирование и будем рады видеть Вас/Вашего гостя в отеле Холидей Инн Москва Суцевский.

С уважением,

Отдел бронирования

Холидей Инн Москва Суцевский.



Holiday Inn

Holiday Inn Moscow Suschevsky

129272, 74 Suschevsky Val, Moscow, Russia

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

Tel +7 495 7836505, Fax +7 495 2258281

e-mail: reservations@hi-mole.ru

TO: Booking.Com

SUBJECT: Reservation confirmation

Moscow, 03-JUN-2017

Dear Yan Guoqing,

Thank you for your interest in Holiday Inn Moscow Suschevsky. We have pleasure in confirming the following reservation:

Guest Name	Adults:	Arrival Date:	Nights:	Departure Date:	Avg. Rate:	Total (excl VAT):	Conf. N.:
Yan Guoqing	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150116

The above mentioned rate excluding VAT 18%

Total amount for accommodation (inclusive of VAT 18%): 41984.4 RUB

Payment method: by guest / by Credit Card

Room Type: One Double Bed Non-Smoking

International breakfast buffet, served in our restaurant "Fleur Cafe" is Included in the room rate.

Payment must be made in Rubles in cash (upon check in) or by Credit Card.

All major credit cards are accepted (except for electronic use cards).

This reservation is GUARANTEED with your Credit Card - No *****6474 with exp. date XX/XX.

The reservation can be cancelled until 16:00 hour's local time on arrival date. Failing to cancel your reservation on time will result in one night accommodation fee with tax. Please note that a change in the dates of stay of your reservation may result in a rate change.

Airport pick up is available upon request. Price is from 2000 RUB.

Check-in time is 14:00. Check-out time is 12:00 Noon.

Please, contact reservation department for visa support service or you can download visa application form on official website: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Early check-in:

Till 6 am – 100% of room cost with taxes.

After 6 am – 50% of room cost with taxes.

Late check-out:

Till 6 pm – 50% room cost with taxes.

After 6 pm – 100% room cost with taxes.

Early check-in/Late check-out based on room availability and not guaranteed.

We thank you for the above mentioned reservation and look forward to welcoming you and/or your guest in Holiday Inn Moscow Suschevsky.

Kind regards,

Reservation department

Holiday Inn Moscow Suschevsky



Holiday Inn

Холидей Инн Москва Суцевский

129272, Россия, Москва, ул. Суцевский Вал д. 74

Тел. +7 495 7836505, Факс +7 4952258281

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

e-mail: reservations@hi-mole.ru

Кому: Zhangxiaodan X

Тема: Подтверждение бронирования

Москва, 03-06-17

Уважаемый/ая Zhangxiaodan X,

Благодарим Вас за выбор гостиницы Холидей Инн Москва Суцевский.

Мы рады подтвердить следующее бронирование:

Имя гостя	Кол-во человек:	Дата заезда:	Кол-во ночей:	Дата выезда:	Средняя стоимость:	Итого (без НДС):	№ бронирования:
Zhangxiaodan X	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150114

Указанная стоимость в сутки не включает НДС 18%

Итого, общая стоимость проживания, включая НДС 18%, составит: 41984.4 RUB

Метод оплаты: Гость / Кредитная карта

Тип номера: Стандартный номер

Завтрак "Шведский стол" в ресторане "Fleur Cafe" включен в стоимость номера.

Оплата должна быть произведена наличными, в Рублях, или кредитной картой при заезде.

К оплате принимаются карты основных платежных систем (кроме карт "электронного использования")

Данное бронирование гарантировано кредитной картой No *****6474 XX/XX.

Аннулировать бронирование Вы можете до 4 часов дня заезда, в противном случае, за несвоевременное аннулирование бронирования взимается плата в размере стоимости суток проживания с НДС.

Обращаем Ваше внимание, что в случае изменения дат проживания цена может измениться.

Встреча в аэропорту возможна по запросу. Стоимость составляет от 2000 рублей.

Время заезда - 14:00, расчетный час - 12:00 .

За визовой поддержкой, пожалуйста, обращайтесь в отдел бронирования, либо Вы можете загрузить форму на официальном сайте: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Ранний заезд:

До 6:00 - 100% стоимости номера с НДС

После 6:00 - 50% стоимости номера с НДС

Поздний выезд:

До 18:00 - 50% стоимости номера с НДС

После 18:00 - 100% стоимости номера с НДС

Ранний заезд/Поздний выезд зависит от наличия свободных номеров и не гарантирован.

Мы очень благодарны за Ваше бронирование и будем рады видеть Вас/Вашего гостя в отеле Холидей Инн Москва Суцевский.

С уважением,

Отдел бронирования

Холидей Инн Москва Суцевский.



Holiday Inn

Holiday Inn Moscow Suschevsky

129272, 74 Suschevsky Val, Moscow, Russia

www: <http://www.moscow-hi.ru/hotel>

Tel +7 495 7836505, Fax +7 495 2258281

e-mail: reservations@hi-mole.ru

TO: Zhangxiaodan X

SUBJECT: Reservation confirmation

Moscow, 03-JUN-2017

Dear Zhangxiaodan X,

Thank you for your interest in Holiday Inn Moscow Suschevsky. We have pleasure in confirming the following reservation:

Guest Name	Adults:	Arrival Date:	Nights:	Departure Date:	Avg. Rate:	Total (excl VAT):	Conf. N.:
Zhangxiaodan X	1	04-06-17	5	09-06-17	7116 RUB	35580 RUB	18150114

The above mentioned rate excluding VAT 18%

Total amount for accommodation (inclusive of VAT 18%): 41984.4 RUB

Payment method: by guest / by Credit Card

Room Type: One Double Bed Non-Smoking

International breakfast buffet, served in our restaurant "Fleur Cafe" is Included in the room rate.

Payment must be made in Rubles in cash (upon check in) or by Credit Card.

All major credit cards are accepted (except for electronic use cards).

This reservation is GUARANTEED with your Credit Card - No *****6474 with exp. date XX/XX.

The reservation can be cancelled until 16:00 hour's local time on arrival date. Failing to cancel your reservation on time will result in one night accommodation fee with tax. Please note that a change in the dates of stay of your reservation may result in a rate change.

Airport pick up is available upon request. Price is from 2000 RUB.

Check-in time is 14:00. Check-out time is 12:00 Noon.

Please, contact reservation department for visa support service or you can download visa application form on official website: <http://www.moscow-hi.ru/contactus>

Early check-in:

Till 6 am – 100% of room cost with taxes.

After 6 am – 50% of room cost with taxes.

Late check-out:

Till 6 pm – 50% room cost with taxes.

After 6 pm – 100% room cost with taxes.

Early check-in/Late check-out based on room availability and not guaranteed.

We thank you for the above mentioned reservation and look forward to welcoming you and/or your guest in Holiday Inn Moscow Suschevsky.

Kind regards,

Reservation department

Holiday Inn Moscow Suschevsky



交易详情

HOLIDAY INN SUSCH /MOSCOW /RUS

支出 ￥ 20435.55

交易卡号:	4662 **** * 6474
交易时间:	2017-06-03
入账日期:	2017-06-05
交易币种:	其他币种
交易金额:	167937.60